

5D4N

曼谷/芭提雅+1天自由行

BANGKOK / PATTAYA + 1 DAY FREE & EASY

Tour Code: TBP-5







SCHEDULE

D1

ARRIVAL 7 BANGKOK PATTAYA

(MOB)

- ☑ Pattaya Floating Market
- ☑ Terminal 21 Pattaya Shopping Mall
- ☑ Walking Street Pattaya

D2 PATTAYA

(B/L/-

- ☑ Wat Nong Chap Tao
- ☑ Laser Buddha
- ☑ Nong Nooch Village
 - · Tour Along Top Ten Gardens
 - · Dinosaur Park
 - · Cactus Garden
 - · Thai Cultural Performance
 - · Elephant Show
 - · Ladyboy Show
- ☑ House of Benedict (Included Welcome Drink)
- ☑ The Oxygen Beachfront Oasis (Dinner By Own Expenses)

<mark>D3</mark> PATTAYA 🖨 BANGKOK _(B/L/-)

- ☑ Great & Grand Sweet Destination
- ☑ Honey Farm
- ☑ Momiji Cafe
- ☑ Big C
- ☑ Four Face Buddha
- * Optional: Buffet Dinner at Baiyoke Sky THB 1400 /pax

D4 BANGKOK

D5

(R

- *Optional: 1500 Bath /pax (Min 6 To Go)
- The Erawan Museum (Pink Museum)
- Ancient City Bangkok
- 747 Cafe (World's Largest Airplane Eatery)
- Jodd Fair Danneramit

BANGKOK A DEPARTURE (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

◆ Four Face Buddha - the official name is Erawan Shrine. It is a Hindu shrine in Bangkok. That houses a statue of Phara Phrom, the Thai representation of the Hindu creation god Brahma. A popular tourist attraction, it often features performances by resident Thai dance troupes, who are hired by worshipers in return for seeing their prayers at the shrine answered.

PATTAYA

- ◆ Pattaya Floating Market Visit the largest floating market in Thailand that features over 114 shops and water vendors. Shop a variety of souvenirs for friends and families back home, including wood carvings, handmade clocks, traditional Thai wear and more.
- ◆ Terminal 21 Pattaya Shopping Mall Terminal 21 brings the dream of traveling the world to downtown Bangkok, with its cutting-edge concept that places several world-famous cities under one roof. Find yourself wandering around a maze of shops in Tokyo City, sauntering down London's Carnaby Street, bagging a bargain in an Istanbul zouk, or shopping for something to fill your growling stomach at the Fisherman's Wharf in San Francisco.
- ◆ Laser Buddha Is engraved into the northern face of Khao Chi Chan. The solitary limestone hill was once used to supply the local construction industry with materials. To commemorate His Majesty the King of Thailand's golden jubilee, the 109-metre-tall and 70-metre-wide image was carved into the rock and then marked out in gold on the recommendation of the then Supreme Patriarch.
- Nong Nooch Village the only garden which is going to make everyone impressed in every atmosphere. Beautiful and elegance of garden is the impression that you will receive after visit here, guaranteed by gold medal from world gardening contest. Nong Nooch Tropical Garden has 5 main parts for tourists to explore.
- Great & Grand Sweet Destination Imagine frothy strawberry syrup lakes, colorful bubblegum trees, stairs made of creamy wafer sticks, ice cream sundae water fountain, gingerbread houses, lollipop fences, macaroon stools and candy cane branches.
- Japanese Village Mall (J-Park Sriracha Nihon Mura) One of the most famous landmarksin Si Racha. Built under the theme of Japan's Edo era, the shopping complex offers the atmosphere of a Japanese mall, where you can find cuisine such as Shabu, Ramen, and Sushi as well as a Japanese style restaurant



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch

Special Cuisine:

★ Thai Style Buffet

★ Authentic Thai Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Mike Garden Resort Hotel Or Similar Class

x 2 Nights

✓ Pannarai Hotel Bangkok Or Similar Class

x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





精简行程

抵达 🛪 曼谷 🖨 芭提雅 (机下用餐)

- ☑ 芭提雅杜拉拉水上市场
- ☑ 芭提雅21航站楼商场
- ☑ 芭提雅酒吧街

芭提雅

(早/午/-

- ☑ 龙龟寺
- ☑ 镭射金佛
- ☑ 东芭乐园
 - · 小卡车游世界十大花园
 - ·恐龙园
 - ·仙人掌园
 - ·泰国文化表演
 - 大象表演
 - ・人妖表演
- ☑ 怀旧风格网红咖啡厅(含迎宾饮料)
- ☑ 7-11船型旗舰店
- ☑ 芭提雅氧气海滨绿洲餐廳(自费晚餐)

芭提雅 🖨 曼谷

(早/午/-

- ☑ 梦幻甜点主題梦工厂
- ☑ 绵羊牧场
- ☑ 蜂蜜园
- ☑ 日本村-J Park
- ☑ 网红Momiji咖啡厅
- ☑ Big C商场
- ☑ 四面佛
- *建议自费: 高空夜景自助晚餐 (Baiyoke Sky) 泰铢 1400/人

曼谷

(早)

☑ 自由活动

自费项目:泰铢 1500/人(六人成行)

- ·三头象神博物馆
- ·暹罗古城72 府
- ·747 飞机咖啡厅
- ·新乔德夜市:神奇之地

第五天

曼谷 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动至送往机场

观光景点:

四面佛 - 在泰国被称有求必应佛、是曼谷著名的观光名胜。

鸟提雅

- ◆ 芭提雅杜拉拉水上市场 四合镇水乡位于芭提雅市中心沿素坤逸干道往 东方向约5公里处,融合了浓郁纯朴的泰国乡村文化气息,泰 国里语叫" 四方水上市场"。水面上木楼别具风格。在水市里 即可吃到来到泰国各 地的风味小吃,也可以买到产自于泰国各 地的特产以及工艺品,更可以 搭乘小木舟,在湖里荡漾,穿梭 于桥亭之间。同时,这里也是电影《杜 拉拉升职记》的实景拍 摄地之一。
- ◆ 芭提雅21航站楼商场 是一座大型综合购物商场。整个商场以是机场 航站楼为概念,每一层则配以不同国家城市的特色,不光是售卖的产 品有地域的区别,整个装修风格,包括卫生间都非常有意思。比如一层 是巴黎,二层是东京,三层是伦敦,上去就是美国圣佛朗西斯哥,所以 每层的厕所也按照这个城市风格设计的。
- ◆ 镭射金佛 约130米高,建于1996年以纪念国王50周年,特别用镭射雕 刻迦牟尼佛的神佛。
- ★ 东芭乐园 唯一能让每个人在各种氛围中留下深刻印象的花园。 园林秀 丽典雅是您到此一游的感受,花园同时也获得世界园艺大 赛金奖。除此 之外、还可以观赏到泰国文化表演、大象表演以及人妖表演。
- 梦幻甜点主题梦工厂 想象一下泡沫草莓糖浆湖、五颜六色的泡泡糖 树、由奶油威化棒制成的楼梯、冰淇淋圣代饮水机、姜饼屋、棒棒糖 围栏、蛋白杏仁饼干凳子和拐杖糖树枝。
- 日本村-J PARK 拉差县其中一个出名的地标,以日本古都风格来打 造的购物商城。在这刻品尝到多样化的日本料理,如涮涮 锅、拉面、寿 司等等的。







✓ 4 早餐 / 2 午餐

风味餐:

★ 泰式自助餐

★ 正宗泰国菜



酒店住宿(4晚)

✓ 麦克花园度假酒店或同级

x2晚

✔ 曼谷潘纳莱酒店或同级

x2晚

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



货币 Currency



THAI BAHT-THB

泰铢-THB

货币兑换率 **Exchange Rate**



插座 Power Socket



类型 / Type A

两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

时差 **Time Difference**



Thailand - Malaysia is 1 hour ahead of Thailand

泰国 - 标准时差慢马来西亚时间1小时

电压 Voltage



Luggage Allowance



Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。

备注 / Terms & Conditions

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 2. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 3. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 4. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 5. 每位参与TWY旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通/延误/取消、天气、疾病、示威、战争 等等),因而引发额外支出的问题,本社一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 6. 若旅客决定离团, 所有的费用恕不退还。
- 7. 行程表附上的照片仅供参考。
- 8. 至少16位成人将有一名领队同行。
- 双人房配制, 一人房会另加费用
- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 3. Tour is conducted in Mandarin, If you would like to speak in another language, please inform us in advance at the time of registration. Alternative arrangements will be made, but will be subject to final confirmation.
- 4. Purchase of travel insurance is highly advisable.
- 5. Every person participating in TWY's tours shall travel at his/her own risk. TWY shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 6. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 7. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 8. A minimum of 16 adults will be accompanied by a tour leader.
- 9. Twin rooms are based, and there will be an additional charge for single room.



Travel With You Sdn Bhd (1322185-K/KPK/LN:9917)

Stellar Suites, SS-10-02, Jalan Puteri 4/7, Bandar Puteri,47100 Puchong Selangor Darul Ehsan.

013-288 3003

